
Wtoclawek, 1 1.05. 202 1r.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pan

dr Morek Woitkowski

Prezydent Miosto Wloclowek

Szanowny Panie Prezydenci

w imieniu mieszkanc6w wloclawka zwracam siq z uprzejmq pro(bq o wytyczenie

dodatkowego przej(cia dla pieszych na ulicy Koiciuszki' Przejicia wytyczone sA przy Okrzei i

przy Pl. wolno(ci. Mieszkaricy sugerujq wytyczenie przej6cia dla pieszych w okolicy

skrzviowania z ulicq Putawskiego.
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